

ကလေးများအတွက် တစ်ကိုယ်ရေစောင့်ရှောက်ရေး ဝန်ဆောင်မှုများ (CPCS)
COVID-19 ကြောင့် ပရိုဂရမ်ကို ပြောင်းလဲထားပါသည်

ခြုံငုံသုံးသပ်ချက်

ကလေးများသည် ၎င်းတို့၏ နေ့စဉ်ရှင်သန်မှုဆိုင်ရာလုပ်ဆောင်ချက်များ (ADLs) နှင့်ပတ်သက်၍ ပံ့ပိုးကူညီမှုပိုမို လိုအပ်ခြင်းကြောင့် ၎င်းတို့သည် CPCS အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီပါသည်။ COVID-19 ကြောင့်ဖြစ်ပွားသော အများပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အရေးပေါ်ကိစ္စရပ်ဆိုသည်မှာ ကိုရိုနာဗိုင်းရပ်စ်နှင့်ထိတွေ့မှုအန္တရာယ် မြင့်မားလာခြင်းကြောင့် ပြင်ပရိုပိုပိုးပေးသူထံမှ ပိုမိုသောပံ့ပိုးကူညီမှုကို အလှမ်းမီရယူနိုင်ခြင်းမရှိသော မိသားစုများကို ဆိုလိုပါသည်။

အဆိုပါ ထပ်တိုးလာသော စောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာအတားအဆီးများနှင့်စပ်လျဉ်း၍၊ လူသားဝန်ဆောင်မှုများဆိုင်ရာ ဗားမောင့်အေဂျင်စီ (Vermont Agency) သည် CPCS နှင့်ဆိုင်သော ကလေး၏ မိဘများနှင့် မိသားစုဝင်များကို ၎င်းတို့ဖြည့်ဆည်းပေးနေသည့် အပို တစ်ကိုယ်ရေစောင့်ရှောက်မှုအတွက် ငွေထုတ်ပေးမှုကို လက်ခံရရှိစေရန် Medicaid နှင့် Medicare အတွက်စင်တာများ (CMS) ထံမှ ကင်းလွတ်ခွင့်ကို တောင်းခံထားပါသည်။ ၎င်းတို့သည် CPCS အပေါ် အုပ်စိုးသည့် ဖက်ဒရယ်စည်းမျဉ်းများအတွင်း သိသာထင်ရှားသော်လည်း ယာယီသာဖြစ်သည့် အပြောင်းအလဲတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

ယင်းက ဘယ်လိုအလုပ်လုပ်ပါမလဲ။

မိဘတစ်ဦး၊ သို့မဟုတ် ကလေး၏မိသားစုမှ ခွဲခြားအတည်ပြုထားသည့် အခြား စောင့်ရှောက်မှုပေးသူသည် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အရေးပေါ်ကိစ္စရပ် ဖြစ်နေစဉ် ၎င်းတို့ဖြည့်ဆည်းပေးနေသည့် အပို တစ်ကိုယ်ရေစောင့်ရှောက်မှုအတွက် နှစ်ပတ်တစ်ကြိမ် ငွေပေးချေမှုများကို လက်ခံရရှိပါမည်။

ငွေထုတ်ပေးမှုမာဏသည် Medicaid နှုန်းထား (တစ်နာရီလျှင် \$13.74) ကိုအခြေခံ၍ပြုလုပ်ထားသော ကလေး၏ အပတ်စဉ် CPCS နာရီခွဲဝေသတ်မှတ်မှုပေါ်တွင် အခြေခံပါသည်။ ဤစီစဉ်မှုသည် CPCS အတွက် ထုံးစံအတိုင်း အသုံးပြုသော အလုပ်ရှင် -ဝန်ထမ်းပုံစံနှင့် ကွဲပြားပါသည်။

မိဘများသည် စောင့်ရှောက်မှုပံ့ပိုးပေးသူ၏ အမည်၊ ၎င်းတို့နှင့် ကလေး၏တော်စပ်ပုံ၊ နေ့စွဲအစီအစဉ်၊ နှင့် ပံ့ပိုးပေးသော နာရီအရေအတွက်ကဲ့သို့သော အခြေခံအချက်အလက်အချို့ပါဝင်သည့် အရောင်းပြေစာကို ARIS Solutions ထံ နှစ်ပတ်လျှင်တစ်ကြိမ် တင်ပြရပါလိမ့်မည်။ အရောင်းပြေစာမိတ္တူကို ARIS ဝဘ်ဆိုက်မှ ဒေါင်းလုဒ်လုပ်နိုင်ပါသည်။ နှစ်ပတ်တစ်ကြိမ် သုံးစွဲမှုအစီရင်ခံစာ နောက်တစ်ကြော့သာမက စာတိုက်တံဆိတ်ခေါင်းဖိုးငွေပေးပြီးသော စာပြန်ရန်စာအိတ်များ နှင့်အတူ ARIS မှ မိတ္တူများကို မေးလ် ပို့ပေးပါလိမ့်မည်။

ငွေထုတ်ပေးမှုများကို ကလေး၏ လက်ရှိ CPCS ခွဲဝေသတ်မှတ်ချက်မှ ပြုလုပ်ပါလိမ့်မည်။

ကင်းလွတ်ခွင့်သည် ဗားမောင့်ကျောင်းများအတွက် ကျောင်းပိတ်ရန်အမိန့်စာမထုတ်မီ 2020 ခုနှစ်၊ မတ်လ 15 ရက်နေ့မှ နောက်ပြန် စတင် အသက်ဝင်ပါသည်။ မိဘများသည် 2020 ခုနှစ်၊ မတ်လ 15 ရက်နေ့ နေ့စွဲမှစတင်၍ ၎င်းတို့ဖြည့်ဆည်းပေးထားသော အပိုစောင့်ရှောက်မှုအတွက် အရောင်းပြေစာများကို တင်ပြနိုင်သည်ဟု ဆိုလိုပါသည်။

မျှော်မှန်းထားသော မေးခွန်းများ

ကျွန်ုပ်တို့သည် အခြားသော တစ်ကိုယ်ရေစောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ ဆက်နွယ်မှုများ (PCAs) ကို အသုံးပြုနိုင်ဆဲဖြစ်ပါသလား။

အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ မိသားစုသည် ပြင်ပ PCA ထံမှ ပံ့ပိုးမှုကိုရယူရန် ရွေးချယ်ပါက၊ ၎င်းသည် ယာယီ ကင်းလွတ်ခွင့်မှတစ်ဆင့် မိဘများနှင့် စောင့်ရှောက်သူများထံ ထုတ်ပေးသော ရန်ပုံငွေပမာဏကို ထိခိုက်စေပါလိမ့်မည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် တစ်ပတ်လျှင် နာရီမည်မျှ သုံးနိုင်ပါသနည်း။

ယာယီစွန့်လွှတ်မှုမှတစ်ဆင့် ရန်ပုံငွေများလက်ခံရယူရန် ရွေးချယ်သော မိဘများနှင့် စောင့်ရှောက်ပေးသူများကို ၎င်းတို့ကလေးအနေဖြင့် ယခင်က အရည်အချင်းပြည့်မီခဲ့သည့် တစ်ပတ်အတွင်း နာရီအရေအတွက်အတိုင်းသာ ငွေထုတ်ပေးပါမည်။

သို့ရာတွင် မိဘများသည် ၎င်းတို့၏ ပြင်ပ PCAs အတွက် ရန်ပုံငွေများကို အရန်ထားရှိရန်အလို့ငှာ စုစုပေါင်းအပတ်စဉ်ထက်ပိုနည်းသော နာရီများအတွက် ငွေထုတ်ပေးမှုရယူရန် ရွေးချယ်နိုင်ပါသည်။ ARIS အရောင်းပြေစာဖောင်ပုံစံသည် မိဘများအား ၎င်းတို့ကလေး၏ အပတ်စဉ်ကန့်သတ်ချက် ရောက်သည်အထိ ၎င်းတို့အား ပေးချေထားပြီးသော နာရီအရေအတွက်ကို ညွှန်ပြခွင့်ပေးပါသည်။

ကျွန်ုပ်အခွန်အခများဆိုင်ရာ ငွေကြေးပေးချေမှုများအတွက် ကျွန်ုပ်အနေဖြင့် အစီရင်ခံတင်ပြရန် လိုအပ်ပါသလား။

လိုအပ်ပါသည်။ CPCS COVID ငွေကြေးပေးချေခံရမည့် မိဘများနှင့် မိသားစုဝင်များအတွက် ARIS Solutions မှ လိုအပ်သော အခွန်အခ အစီရင်ခံတင်ပြမှု ပုံစံများကို ဇန်နဝါရီ 31 ရက်နေ့၊ 2021

ဤကင်းလွတ်ခွင့်က ဘယ်လောက်ကြာကြာရှိနေမှာပါလဲ။

ဖက်ဒရယ်အစိုးရမှ ကြေညာထားသည့်အတိုင်း အများပြည်သူကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အရေးပေါ်ကာလ အတောအတွင်း ဖြစ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် ARIS Solutions တွင် ဝန်ထမ်းတစ်ဦးအဖြစ် စာရင်းမသွင်းရသေးပါက ဘာဖြစ်မှာပါလဲ။

အဆိုပါငွေထုတ်ပေးမှုများသည် အလုပ်ခန့်အပ်မှုပုံစံတစ်မျိုး မဟုတ်ပါ။ သို့ရာတွင်၊ ARIS နှင့် ပြည်နယ်၏ စာရွက်စာတမ်းလိုအပ်ချက်များအတွက်၊ သင်သည် နှစ်ပတ်တစ်ကြိမ်အရောင်းပြေစာအပြင် "CPCS ကလေး-မိဘ တော်စပ်ပုံဖောင်" ကို ပြည့်စုံအောင်ဖြည့်စွက်ရန် လိုအပ်နေဆဲဖြစ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် အရောင်းပြေစာတစ်ခုကို ကြိုတင်၍ တင်ပြနိုင်ပါသလား။

မရပါ။ Medicaid စည်းကမ်းများအရ ဖြည့်ဆည်းထားပြီးဖြစ်သော ဝန်ဆောင်မှုများအတွက်သာ

ငွေထုတ်ပေးမှုများကို ပြုလုပ်ရန် လိုအပ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်သည် အလုပ်လက်မဲ့ အာမခံ အကျိုးခံစားခွင့်များ ခံစားရရှိနေသူဖြစ်ပါက၊ ဤငွေကြေးပေးချေမှုများအတွက် အစီရင်ခံတင်ပြရန် လိုအပ်ပါသလား။

လိုအပ်ပါသည်။ ဤငွေကြေးပေးချေမှုများသည် အလုပ်အကိုင်ပုံစံတစ်ခုအဖြစ် ပေးချေမှု မဟုတ်သော်လည်း၊ ဗားမွန်ပြည်နယ် အလုပ်သမားရေးရာ (Vermont Department of Labor) အနေဖြင့် ယင်းငွေကြေးပေးချေမှုများအား လုပ်အားခအဖြစ် သတ်မှတ်ပေးထားပြီးဖြစ်၍၊ အလုပ်လက်မဲ့ အာမခံ အကျိုးခံစားခွင့်များအတွက် တင်သွင်းရာတွင် အစီရင်ခံတင်ပြရပါမည်။

ကျွန်ုပ်၏တစ်ကိုယ်ရေ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု (PCA) ငွေကြေးပေးချေရန် COVID ပုံစံများကို တင်ပြ၊ တင်သွင်းနိုင်မလား။

မတင်သွင်းနိုင်ပါ။ CPCS COVID ငွေကြေးပေးချေမှုများသည် တစ်ကိုယ်ရေ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်ရေး ဝန်ဆောင်မှုများပေးရန် ပုံမှန်အားဖြင့် တားမြစ်ခံရသည့် မိဘများနှင့် မိသားစုဝင်များအတွက်သာ ရည်ရွယ်ထားခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ မိသားစုတစ်စု၏ ခန့်အပ်ခြင်းခံရသူ PCA တစ်ဦးသည် ပုံမှန်နည်းလမ်းဖြင့် အချိန်စာရင်းများကို ဆက်လက် တင်ပြ၊ တင်သွင်းနိုင်ပါသည်။

အခြား ပရိုဂရမ်အပြောင်းအလဲများ

CPCS သည် ၎င်းတို့၏ လက်ရှိ အပတ်စဉ်အဆင့်များရှိ ကလေးများအတွက် ခွဲဝေသတ်မှတ်မှုများကို ၆-လ ထပ်တိုးထားပါသည်။ အခြားလျှောက်ထားမှုလိုအပ်ချက်ရှိပါက သင့်ကို ကြိုတင်၍ အသိပေးပါမည်။

တစ်ကိုယ်ရေစောင့်ရှောက်ရေး ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် သင့်ကလေး၏အခြေခံလိုအပ်ချက်တွင် အပြောင်းအလဲ ရှိပါက၊ လျှောက်ထားမှုလုပ်ငန်းစဉ်တွင် မွမ်းမံမှုအချို့နှင့်ပတ်သက်၍ ပြန်လည်လျှောက်ထားမှုများကို ပြန်လည်ဆန်းစစ်နိုင်ဆဲ ဖြစ်ပါသည်။ လျှောက်ထားမှုအသစ်များကိုလည်း ပြန်လည်ဆန်းစစ်နေဆဲ ဖြစ်ပါသည်။

ကျေးဇူးပြု၍ မှတ်သားပါ- COVID-19 ကပ်ရောဂါကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသော ထပ်တိုးလာသည့် ကြီးကြပ်ရေးဆိုင်ရာလိုအပ်ချက်များအတွက်၊ ကလေး၏ CPCS လိုအပ်မှုတွင် မိမိတို့ဘာသာ အပြောင်းအလဲမပြုလုပ်ပါနှင့်။

မေးမြန်းလိုသည်များရှိပါက CPCS ပရိုဂရမ်ဝန်ထမ်းအား ဆက်သွယ်ပါ။ ဤပြောင်းလဲမှုသည်



DEPARTMENT OF HEALTH

သင်၏မိသားစုအပေါ် မည်ကဲ့သို့ထိခိုက်စေပြီး၊ မိသားစုတစ်ခုစီ၏ အခြေအနေရပ်များကို မည်ကဲ့သို့ အကောင်းဆုံးဂရုပြုအလေးထားနိုင်မည်ဆိုသည်ကို ကျွန်ုပ်တို့ သိရှိလိုပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန် အချက်အလက်

Adam Poulin၊ ပရိုဂရမ်စီမံခန့်ခွဲသူ 802-865-1395 adam.poulin@vermont.gov

Jessica Hill၊ CPCS ကျွမ်းကျင်သူ 802-951-5169 jessica.hill@vermont.gov

Anne Bronson၊ ပရိုဂရမ်နည်းပညာရှင် 802-865-1311 anne.bronson@vermont.gov

ထပ်ဆောင်း အချက်အလက်များ

[ARIS Solutions](#) – Medicaid ဌာန

DS/CPCS/FMR/CFC/



PDAC/Flex

ARIS [COVID ငွေထုတ်ပေးမှုဖောင်](#) – ငွေထုတ်ပေးမှုကိုလက်ခံရရှိရန် အရောင်းပြေစာလိုအပ်ပါသည်

ARIS [မိဘ/ကလေး တော်စပ်မှုဖောင်](#) – ယခင်က ARIS မှတစ်ဆင့် ဝန်ထမ်းအဖြစ် စာရင်းသွင်းထားခြင်းမရှိသော ငွေထုတ်ပေးမှုကိုလက်ခံရရှိနေသူဖြစ်မှသာ လိုအပ်ပါသည်

ARIS [CPCS ငွေထုတ်ပေးမှုအစီအစဉ်များ](#) – အရေးကြီးသောနေ့စွဲများနှင့် အချိန်ဘောင်များကို စာရင်းပြုစုပေးပါသည်

[ကလေးများ၏ တစ်ကိုယ်ရေစောင့်ရှောက်ရေး ဝန်ဆောင်မှုများ](#) – ပင်မဝတ်ဆိုင်

ARIS ဖောင်များကို ပြည့်စုံအောင်ဖြည့်စွက်ခြင်းအတွက် လမ်းညွှန်ချက်များ-

[ARIS COVID ငွေထုတ်ပေးမှုဖောင်များ](#)ကို နှစ်ပတ်တစ်ကြိမ် ငွေထုတ်ပေးသည့်အစီအစဉ်များအတွက် တင်ပြသင့်ပါသည်

ပထမဆုံးတင်ပြမှုအတွက်၊ 2020 ခုနှစ်၊ မတ်လ 15 ရက်နေ့မှစ၍ “လိုက်မီ” လိုသော မိဘများသည် မျိုးစုံ သော ငွေထုတ်ပေးသည့်ကာလများကို ထည့်သွင်းဖော်ပြရမည်ဖြစ်သော်လည်း ဖောင်တွင် ၎င်းတို့၏ အကြောင်းကို ရှင်းလင်းစွာ ခွဲခြားဖော်ပြထားရပါမည် (ပြောရလျှင်၊ 3/15/20 – 3/28/20၊ 3/29/20 – 4/11/20၊ စသည်ဖြင့်)။

နောက်ပိုင်းဖောင်များကို 2-ပတ်စာ ငွေထုတ်ပေးမှုကာလတစ်ခုတွင်သာ ထည့်တွက်သင့်ကာ၊ တစ်ပတ်ချင်း သို့မဟုတ် သီးခြားရက်သတ္တပတ်များ၊ သို့မဟုတ် တစ်ရက်ချင်းအတွက် မတွက်သင့်ပါ။

[ARIS COVID ငွေထုတ်ပေးမှုဖောင်များ](#) တွင် ကလေးတစ် (1) ဦးသာ ပါဝင်နိုင်ပါသည်

CPCS လက်ခံရရှိသော ကလေးများစွာရှိသည့်မိသားစုများသည် ကလေးတစ်ဦးစီအတွက် ငွေထုတ်ပေးသည့်အစီအစဉ်တစ်ခုလျှင် သီးခြားဖောင်တစ်ခုစီကို တင်ပြရပါမည်။

[ARIS COVID ငွေထုတ်ပေးမှုဖောင်များ](#) တွင် ငွေလက်ခံသူ တစ် (1) ဦးသာ ပါဝင်နိုင်ပါသည်

မတူညီသောမိဘများမှ ငွေပေးချေမှုများကို ရယူနေသည့်အခါ (၎င်းတို့ကလေး၏ အပတ်စဉ် ခွဲဝေသတ်မှတ်ထားသောနာရီများထက်မပိုရပါ)၊ ဖောင်များကို သီးခြားစီ ခွဲ၍တင်ပြရပါမည်

ငွေထုတ်ပေးမှုကိုတောင်းခံသူသည် ကလေး၏ CPCS အကျိုးခံစားခွင့်များအတွက် မှတ်တမ်းတင်ထားသော ကြီးကြပ်သူ မဟုတ်ပါက [ARIS မိဘ/အုပ်ထိန်းသူဖောင်](#) ကို တင်ပြရပါမည်။

ငွေလက်ခံသူအတွက် ARIS တွင် ဖိုင်တစ်ခုရှိပြီးနောက် ငွေထုတ်ပေးသည့်အစီအစဉ်တိုင်းတွင် ၎င်းဖောင် ကိုတင်ပြရန် မလိုအပ်ပါ။

ARIS သည် အစီအစဉ်အရ ဆေးကုသရန်လိုအပ်သည်ဟုထင်ရှားသော အပတ်စဉ် CPCS နာရီပမာဏအထိသာ



DEPARTMENT OF HEALTH

ငွေထုတ်ပေးနိုင်ပါသည်

ကလေးအတွက်ခွဲဝေသတ်မှတ်ထားသည်ထက်ပိုကာ တစ်ပတ်လျှင် နာရီများကိုပို၍လျှောက်ထားသောဖောင်များကို တင်ပြသည့်အခါ၊ ARIS သည် CPCS ဖြင့် ဆက်သွယ်၍ တစ်ပတ်လျှင် ပေးသည့်နာရီများနှင့် ကိုက်ညီရန် တောင်းဆိုမှုကို ချိန်ညှိပါမည်။

ကလေး၏ လက်ရှိအခွင့်ရှိသောကာလတွင် ကျန်ရှိနေသည်ထက်ပိုလွန်သော ငွေထုတ်ပေးမှုကိုတောင်းခံ သည့်ဖောင်များကို တင်ပြသည့်အခါ၊ ARIS သည် ခွဲဝေသတ်မှတ်မှုရှိ ကျန်ရှိနေသောလက်ကျန်ငွေအထိကို သာ ထုတ်ပေးပါလိမ့်မည်။

ကြိုတင်ငွေပေးချေမှုကို ပြန်ပေးသောစာအိတ်များနှင့် ပိုမိုသော ဖောင်မိတ္တူများကို **ARIS** ဖြေရှင်းမှု များထံ (1-800-798-1658) ဖုန်းခေါ်ဆိုကာတောင်းဆိုခြင်းဖြင့် ရရှိနိုင်ပါသည်။